
Title (en)
Powdery cleaning agent.

Title (de)
Pulverförmiges Reiningungsmittel.

Title (fr)
Agent de nettoyage pulvérulent.

Publication
EP 0392248 A1 19901017 (DE)

Application
EP 90105745 A 19900326

Priority
• DE 3912134 A 19890413
• DE 3927975 A 19890824

Abstract (en)
The invention relates to a powdery cleaning agent for textile areas, especially textile floor coverings, containing a carrier material mixed with water,
a detergent substance, where appropriate solvents and optionally further additives, and proposes, to achieve a powdery cleaning agent which
saves raw materials and, at the same time, contains no or only small amounts of substances which are categorised as hazardous to health and
incompatible with the environment, that the carrier material be formed by highly absorbent, swollen polymer particles, and organic fibre particles be
attached to the surface thereof.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein pulverförmiges Reinigungsmittel für textile Flächen, insbesondere textile Bodenbeläge, enthaltend ein mit Wasser
versetztes Trägermaterial, eine reinigungsaktive Substanz, gegebenenfalls Lösungsmittel und gegebenenfalls weitere Zusatzstoffe, und schlägt
zur Erzielung eines rohstoffsparenden und zugleich ohne oder mit nur geringen Anteilen an gesundheitsgefährdend und umweltunverträglich
eingestuften Stoffen auskommenden pulverförmigen Reinigungsmittels vor, daß das Trägermaterial durch hochsaugfähige, gequollene Polymer-
Teilchen und auf deren Oberfläche angelagerten organischen Faserteilchen gebildet ist.
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